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Grundejerforeningen Maltevang Hillerød, den 17. oktober 2021 

 v / Niels Martin Nygaard Nielsen 
Maltevang 36 
3400 Hillerød 
Tlf.: 29 63 80 70 
E-mail: niels.martin.nielsen@gmail.com          www.maltevang.one 

 
 

Referat af bestyrelsesmøde i grundejerforeningen Maltevang 
torsdag den 7. oktober 2021 

 
Til stede: Anne-Marie (#10), Niels Martin (#36), Michael (#24) 

Afbud: Michael (# 16), Henrik (#18) 

Dagsorden: 
1. Opfølgning på haveplanen. 

2. Status vedr. klipning af dronningebuske. 

3. Planlægning af efterårshavedagen den 10/10. 

4. Status vedr. indgåelse af aftale vedr. snerydningsordning. 

5. Status vedr. plæneklipper. 

6. Næste møde. 

7. Evt. 

 

Bestyrelsen var desværre nødt til med kort varsel at flytte mødet til en anden dato, hvilket desværre 

nødvendiggjorde afbud fra to bestyrelsesmedlemmer. Bestyrelsen konstaterede indledningsvist, at den 

med 3 tilstedeværende medlemmer fortsat er beslutningsdygtig. 

Ad 1. Opfølgning på haveplanen. 
Anne-Marie fortalte, at: 

 Vores gartner (Benny) laver trærapport den 25. oktober.  

 Vi vil ved denne lejlighed også drøfte fremtidig klipning af buskene mod Maltevang, da vi mener, at 
disse er blevet beskåret for voldsomt. 

 Der mangler stadig plantning af grantræer i Vestskoven, dette forventes udført i november. 

Ad 2: Status vedr. klipning af dronningebuske. 
Da Bjarne (#30) er blevet syg, har Gitte og Gitte (#38) indtil videre overtaget opgaven med løbende at 

klippe dronningebuskene ved fællesterrassen. 

Ad 3: Planlægning af efterårshavedagen den 10/10. 
De til alle beboerne udsendte arbejdsopgaver blev gennemgået. Anne-Marie køber supplerende maling til 

de hvide sten og pensler samt supplerer sodavandsbeholdningen. 
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Ad 4: Status vedr. indgåelse af aftale vedr. snerydningsordning. 
Anne-Marie har været i kontakt med firmaet FMT A/S, som afgav det tilbud, som var grundlaget for 

vedtagelsen af forslaget om snerydning på generalforsamlingen. Til trods for, at der er angivet separate 

priser for snerydning og glatførebekæmpelse i det afgivne tilbud, insisterer FMT A/S nu på, at hvis de skal 

udføre snerydning for os, skal de også udføre glatførebekæmpelse for os – samt at denne skal være med 

salt. Dette vil fordyre løsningen betragteligt. 

 

Disse for bestyrelsen nye oplysninger giver et problem i forhold til det forslag, der blev fremsat og vedtaget 

på generalforsamlingen på hele tre fronter: 

 Det vedtagne forslag omfatter kun snerydning. 

 Hvis der også skal udføres glatførebekæmpelse, vil beløbsrammen blive overskredet væsentligt. 

 Der var enighed om på generalforsamlingen, at vi fremover fortsat skal udføre glatførebekæmpelse 

med sand, og ikke salt. 

 

Der var enighed om, at bestyrelsen på dette grundlag ikke har mandat til at indgå kontrakt med FMT A/S. 

Michael (#24) vil kontakte et andet firma, som han kender, for at afsøge, om dette kunne være et 

alternativ.  

Ad 5: Status vedr. plæneklipper. 
Der har været problemer med plæneklipperen, den kører langsomt. Det blev besluttet at kigge på den ved 

havedagen.  

Ad 6: Næste møde 
Næste bestyrelsesmøde afholdes onsdag den 3. november 2021 kl. 19:30 hos Niels Martin.  

Ad 7: Eventuelt 
Hvis man vil skifte TV programpakker, skal man henvende sig til Niels Martin (#36) eller Henrik (#18). Bland 

Selv pakker og andre services skal bestilles gennem YouSee Kundeservice. 

--- 

 

Følgende punkter er udsat til næste møde: 

- Vedtægtsændring vedr. carporte 

- GDPR 

To-do liste: 
Bestyrelsen vedligeholder en liste over punkter, der skal behandles i årets løb: 

- Opfordring til at lave plan for fliseopretning 

- Trærapport til efteråret 

- Bank: Beholde eller skifte? 

- Fremmede biler på parkeringspladsen 

- Medlemmernes holdning til saltning af stier og parkeringspladser (i stedet for grusning).  

 

For referatet: Michael (#24) 


